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Porządek  posiedzenia Komisji Rolnictwa... Nr 14/06 w dniu 16 
października  2006 r – godz. 13 00 

 
1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
2. Zaopiniowanie proj. uchwał pod obrady Rady w dniu 20 

października 2006 r 
3. Sprawozdanie Komisji z działalności  w 2006 r 
4. Sprawy bieŜące i wolne wnioski. 
 
 

 
Posiedzeniu Komisji  przewodniczył Krzysztof 

Matyjasik – Przewodniczący  Komisji  , przywitał 
przybyłych i stwierdził prawomocność obrad  
oświadczając , iŜ zgodnie z listą obecności  w posiedzeniu 
7 spośród 8 osobowego składu Komisji, co stanowi 
kworum do podejmowania prawomocnych decyzji.  

 
Listę obecności stanowi strona pierwsza niniejszego 
protokołu. 
 
Radny nieobecny:  Marian Szumski. 
 
 
Przewodniczący Komisji  poddał pod głosowanie w/w porządek 
obrad . 
  

 
Głosowało   -  7 
 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie przyjęła  w/w 
porządek obrad. 
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Ad. 1.  Przyjęcie protokołu  z poprzedniego  posiedzenia .  
 
 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Matyjasik   poddał pod 

głosowanie 
 

 
Protokół Nr 13/2006 z dnia  13  października 2006 r 

  
  

Głosowało   -  7 
 

 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie przyjęła 
Protokół Nr 13/2006  bez uwag.  
 

 
 
Ad. 2. Komisja zaopini owała następujące  proj. uchwał pod 

obrady Rady.  
 
 
  

- proj. uchwały w spr. przystąpienia do  sporządzenia 
zmiany Studium  uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego  gminy Ustka ( 
zatwierdzonego Uchwałą  Nr V/37/2002 Rady Gminy Ustka z dnia 30 
grudnia 2002 r) dla części obszaru połoŜonego w obrębie 
geodezyjnym Dębina 

 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w proj. 

uchwały 
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Głosowało   -  7 
 

 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie zaopiniowała 
pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
 
 

- proj. uchwały w spr. przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
dla części obszaru połoŜonego w miejscowości Dębina w 
gminie Ustka. 

 
 
 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w proj. 

uchwały 
 
 

Głosowało   -  7 
 

 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie zaopiniowała 
pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
 
- proj. uchwały w spr. uchwalenia miejscowego planu  
zagospodarowania przestrzennego dla lokalizacji Parku 
Wiatrowego Nr 3 w miejscowości Zaleskie w gminie Ustka. 
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  Małgorzata Mikołajczak – Paszczyk 
  - wyjaśniła, iŜ  nie wpłynęła Ŝadna uwaga negatywna do tego planu 
 

 
  Członek Komisji Ryszard Krefft 

- zapoznał Komisję z treścią pisma Inwestora kierowanego do Wójta. 
a  przesłanego tylko do niektórych mieszkańców  wsi Zaleskie w spr. 
akceptacji Parku Wiatrowego Nr 3 
Mam do tego pisma uwagi poniewaŜ pismo to było wybiórczo 
przesłane do mieszkańców wsi Zaleskie. W gminie zostało 
zorganizowane spotkanie w spr. Parku Wiatrowego Nr 3. 
Mieszkańcy mają pretensję, Ŝe to spotkanie nie zostało 
zorganizowane w m. Zaleskie  lecz w gminie. Sołtys nie 
zorganizował Ŝadnego zebrania . Ja jako radny jestem przeciwny 
uchwaleniu tego planu. 
 
 
Małgorzata Mikołajczak – Paszczyk 
- zgodnie z procedurą, która ma się odbyć w Sołectwie jest 
wymagane na początku. Zebrania takie odbyły się na co są stosowne 
dokumenty. Natomiast dyskusja publiczna nie odbywa się w 
Sołectwie poniewaŜ jest to procedura gminy i odbywa się w gminie 
tak jak do innych Parków Wiatrowych. Gdyby mieszkańcy złoŜyli 
wniosek, Ŝe sobie Ŝyczą ,  by dyskusja publiczna odbyła się w 
Zaleskich to ona by tam się odbyła. Procedura wymaga , aby takie 
spotkanie  się odbyło lecz nie wymaga wskazania miejsca. Nie było 
Ŝadnych wniosków od radnego czy sołtysa, Ŝe mieszkańcy Ŝyczą 
sobie by spotkanie to odbyło się w Zaleskich. Spotkanie to odbyło się 
w Urzędzie tak jak do innych Parków Wiatrowych. 
 
 

 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w proj. 
uchwały 
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Głosowało   -  7 

 
 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  1 

 
 
W wyniku głosowania Komisja większością głosów 
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
 
  Obrady Komisji opuścił radny Jan Dudka. 
 

 
- proj. uchwały w spr. uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla lokalizacji Parku 
Wiatrowego Nr 1 w miejscowościach Duninowo, Wodnica 
w gminie Ustka 

 
 
 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w proj. 

uchwały 
 
 

Głosowało   -  6 
 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  1 

 
 
W wyniku głosowania Komisja większością głosów  
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
 

- proj. uchwały w spr. zmiany Statutu Gminy Ustka 
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Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w proj. 

uchwały 
 
 

Głosowało   -  6 
 

 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w proj. uchwały 
 
 

 
- proj. uchwały w spr. powołania Gminnego Ośrodka 
Pomocy Społecznej w Ustce i nadania mu Statutu  
 

 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w proj. 

uchwały 
 
 

Głosowało   -  6 
 

 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w proj. uchwały 
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- proj. uchwały w spr. zawarcia porozumienia 
międzygminnego z Gminą Miejską Ustka w spr. 
powierzenia Miastu Ustka prowadzenia spraw z zakresu 
akt stanu cywilnego dla mieszkańców Gminy Ustka 

 
 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w proj. 

uchwały 
 
 

Głosowało   -  6 
 

 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w proj. uchwały 
 

 
- proj. uchwały w spr. nadania nazwy ulicy w obrębie 
Rowy 

 
 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w proj. 

uchwały 
 
 

Głosowało   -  6 
 

 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w proj. uchwały 
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Na obrady Komisji powrócił radny Jan Dudka. 
 
 
- proj. uchwały o zmianie uchwały w spr. uchwalenia 
budŜetu gminy na 2006 r oraz w sprawie zmian w budŜecie 
gminy 2006 r. 
 

 
  Halina ŁaŜewska Skarbnik Gminy 

- omówiła w/w proj. uchwały zgodnie z uzasadnieniem. Ponadto 
poinformowała, iŜ proponuje zmianę w Gminnym Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej z uwagi na to iŜ środki, 
które wpłynęły na ten Fundusz były większe niŜ zakładano i 
przesunięto je na cele związane z ochroną środowiska - na wniosek 
kierownika referatu. W wieloletnim planie inwestycyjnym proponuję 
zmianę polegająca na wprowadzeniu wydatków na budowę remizy 
ze świetlicą wiejską w Starkowie na lata 2007/2008. Ponadto   
proponuję  zwiększyć w dziale rolnictwo i łowiectwo rozdział  
infrastruktura wodociągowa i sanitarna wsi § zakup usług 
pozostałych na pokrycie  faktury  ZUW Słupsk dot. dopłaty do 
ścieków sanitarnych od indywidualnych odbiorców  zgodnie z 
podjęciem uchwały Rady Gminy Ustka w 2006 r 

 
 
  Członek Komisji Piotr Czerwonka 

- na Komisjach był wniosek by w pierwszej kolejności była 
wykonywana świetlica w Machowinku, a później w Starkowie . 
Mieszkańcy Machowinka  byli poinformowani, Ŝe nie będzie 
remontowany stary obiekt lecz zostanie sprzedany,. Środki ze 
sprzedaŜy będą przeznaczone na budowę    nowej świetlicy. Minęło 
trzy lata , mieszkańcom  obiecano, Ŝe będzie świetlica   
 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w proj. 

uchwały 
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Głosowało   -  7 
 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  2 
 
 
W wyniku głosowania Komisja większością głosów   
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
 

Ad. 3. Sprawozdanie Komisj i z działalności w 2006 roku. 
 

 
Komisja sporządziła sprawozdanie z działalności w roku 
2006 zgodnie z zał. Nr 1 do niniejszego protokołu. 
 

 
 

 Ad. 4. Sprawy bieŜące i wolne wnioski. 
 
 

Komisja przyjęła do wiadomości treść następujących 
pism:  

 
1. „ BETA STYL” Spó łka z o.o. w spr. odwołania  do 

Samorządowego Kolegium Odwoławczego za 
pośrednictwem Wójta Gminy Ustka  od decyzji wydanej w 
dniu 21 września 2006 r przez Wójta Gminy Ustka w spr. 
ustalenia opłaty adiacenckiej 

 
2. Miejsko Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej dot. 

sprawozdania z działalności za okres od 01 stycznia do 31 
września 2006 r 

 
 
 Obrady Komisji opuścił radny Edward Sasko. 
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 Przewodniczący Komisji Krzysztof Matyjasik przedstawił 

następujące pisma: 
 
 
 Fundacja Partnerstwo dorzecze Słupi Słupsk 
 - dot. przystąpienia do Fundacji  Partnerstwo Dorzecze Słupi w 

charakterze partnera działającego na rzecz rozwoju obszarów 
wiejskich oraz dofinansowania kwoty 500 zł  na prowadzenie biura 
Lokalnej Grupy działania partnerstwa 

 
Komisja proponuje rozpatrzyć w/w pismo w terminie 
późniejszym. 

  
 

Komenda Miejska Państwowej StraŜy PoŜarnej w Słupsku 
-  w spr. ujęcia w planach budŜetowych na 2007 rok pomocy 
finansowej dla Komendy Miejskiej PSP na modernizację sprzętu 
silnikowego (zakup drabiny mechanicznej oraz remont kapitalny 
cięŜkiego samochodu bojowego) i  na zakup środków chemicznych 
(pianotwórczych, dyspergentów , sorbenów i neutralizatorów) ze 
środków Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska. 
 
 
Komisja opiniuje pozytywnie przedmiotowy wniosek i 
zwraca się do Pana Wójta o ujęcie w budŜecie na 2007 rok 
odpowiednich środków  na cel , o którym mowa w 
powyŜszym wniosku. 
 
 
Przewodniczący Komisji Krzysztof Matyjasik poddał pod 

głosowanie w/w  stanowisko 
 

 
Głosowało   -  6 

 
 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
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W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie podjęła  w/w 
stanowisko . 
 

 
 Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej w Objeździe 
 - dot. reaktywacji Punktu Bibliotecznego w Charnowie z dniem 01 

stycznia 2007 roku 
 

 
 Komisja opiniuje pozytywnie wniosek Pani Dyrektor 

Gminnej Biblioteki Publicznej w Objeździe. 
 
 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Matyjasik poddał pod 

głosowanie w/w  stanowisko 
 

 
Głosowało   -  6 

 
 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie podjęła  w/w 
stanowisko.  
 

 
 NORD EXPRESS Słupsk 
 - sprawy porannej komunikacji z Lędowa do Ustki. Koszt 

uruchomienia i funkcjonowania kursu szkolnego funkcjonującego od 
poniedziałku do piątku (dla 15 osób) wynosi 1.200 zł m-nie 

 
 
 Komisja zapoznała się z treścią w/w pisma.  
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 Członek Komisji Piotr Czerwonka 

1. - wnioskuję o wykonanie oświetlenia w m. Wytowno przy wyjeździe 
do Ustki 

 
2. – odtworzyć rów zbiorczy w m. Wytowno od szlaku rowerowego w 

kierunku do morza 
 
 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Matyjasik poddał pod 

głosowanie w/w  wnioski. 
 

 
 

Głosowało   -  6 
 

 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 
W wyniku głosowania Komisja jednog łośnie podjęła  w/w 
wnios ki. 
 
 
Członek Komisji Halina Lempek 
1. – uzupełnić oświetlenie ( 4  słupy) w m. Bałamątek od posesji Pana 

/* wyłączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do informacji 

publicznej ze względu na prywatność osoby/ do posesji Pana /* wyłączenie 
jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do informacji publicznej ze 
względu na prywatność osoby/ 

 
2. – oczyścić zbiorczy rów melioracyjny z terenu byłego PGR Objazda 

do posesji pana /* wyłączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o 
dostępie do informacji publicznej ze względu na prywatność osoby/ 

 
 
 
 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Matyjasik poddał pod 

głosowanie w/w  wnioski. 
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Głosowało   -  6 
 

 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie podjęła  w/w 
wnioski.  
 

 
Członek Komisji Jan Dudka 
1. – zamontować 2 lampy  oświetleniowe na istniejących słupach w m. 

Lędowo 
 
2. zamontować 1 lampę oświetleniową k/posesji Pana Mariana /* 

wyłączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do informacji 

publicznej ze względu na prywatność osoby/ w kierunku Modła 
 
 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Matyjasik poddał pod 

głosowanie w/w wnioski 
 

 
Głosowało   -  6 

 
 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie podjęła  w/w 
wnioski.  
 
 
 
Członek Komisji Stanisław Piłat 
- uzupełnić oświetlenie na istniejących słupach oświetleniowych w m. 
Zimowiska k/bloków 
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Przewodniczący Komisji Krzysztof Matyjasik poddał pod 

głosowanie w/w  wniosek. 
 

 
Głosowało   -  6 

 
 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie podjęła  w/w 
wniosek.  
 
 

 
 

Na zakończenie obrad , Przewodniczący Komisji Krzysztof 
Matyjasik podziękował Komisji za 4 letni okres owocnej  pracy, 

Ŝycząc wszystkim radnym  pomyślnych  wyborów. 
 

 
 

Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Komisji   
o godz. 14 55   

zamknął ostatnie  obrady Komisji w IV kadencji 
Rady Gminy . 

 
 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
 
 
 
Protokołowała 
GraŜyna Frankiewicz                                             Przewodnicząc  Komisji    
                  

KRZYSZTOF  MATYJASIK  
 
  


